
PREMIERE TUDI V NAŠEM KINU
Ktno Triglav. V samem srcu naše občine |e, pa se kljub temu večkrat

raje odpeljemo v kak drug Ijubljanski kinematograf.
»Program je sicer kar soliden, toda udobnosti ni,« si večkrat misli-

mo, ko se odločamo za ogled kakega filma v njem. In prav v kinu Tri-
glav deluje skupina entuziastov, ki so skušali ves ta čas od dni, ko se
dvorane niso dosti razlikovale med/sebof, pa do danes, ko je razlika
več kot očitna, to pomanjkljivost odpraviti na različne načine. Vstop-
nina je bila daleč najnižja. filmi solidni. obiskovalee je lahko kupil bil-
te.i Naš kino, ki je vsak mesec sproti obveščal svoje bralce o novostih s
sporeda in — ne nazadnje — tudi sladkal se je lahko obiskovalec med
predstavo. Kljub obilid dobre volje pa uprava le ni zmogla več in z
novim letom se bo kino podjetje Triglav združilo s kino podjetjem
Ljubliana.

iztedno kvalitetni, so bili že naprej
obsojeni na neuspeh.

Da bi naš program obiskovalcu, ki
se je odločil za ogled kakega filma.
čimbol) približaH, je na pobudo pro-
gramskega vcxlje (to je tovariša
Milošiča, a tega v zvezi s časopisom ni
hotel povedati) pričela izhajati in-
formativna brošura ali bolje rečeno
bilten (povsem samoiniciativno in
brez kakršnekoli pomoči ga je pri-
pravljal, urejal, tiskal in izdajal po-
polnoma sam) Naš kino. ki je prina-
šal ocene filmov in programa, skušal
približati gledalcu programe vseh
distribucij, predsiavljal igralce in
režiserje. pomagal širili obzorje bolj
ali manj zahlevnen^u-gledalcu in se
nasploh pečal z najrazličnejšimi
problemi. Od lcta 1966 pa do de-
cembra 1975, ko je prenehal izhajati,
si je Naš kino pridobil kar širok krog
bralcev. Vanj so leta 1975 pričeli
pisati tudi pisci iz drugih kinemato-
grafov, saj je v resnici pokrival vso
Ljubljano — od kina Dolgi most pa
do kina Črnuče.«

Kljub interesu je list zaradi preo-
bremenjenosti tovariša Milošiča
prenehal izhajali. kajti nikogar ni
bilo, ki bi mu priskočil na pomoč.
Tako je bila tradicija piekinjena.
vendar se bo morala nadaljevati. saj
po takšnem glasilu obstaja huda
potreba.

— Kako pa ho sedaj z zaključe-
nimi predstavami za upokojence in
za mladino?

»Dosedanja uprava je želela na
poseben način predstaviti kvalitet-
nejše filme manjšemu ali širšemu
krogu obiskovalcev. Eden takšnih
poskusov so bile zaključene pred-
stave za upokojence, ki so stekle
januarja leta 1975. Res da obisk
predstav, ki so bile vsak ponedeljek
ob 16. uri, ni bil kako velik, toda v
zadoščen je nam je bilo, da smo dobili
stalen krog obi&kovalcev, ki so pri
predstavi našli svoj mir in po končani
projekciji zadovoljno zapuščali kino
dvorano. Znova pa so vmes posegli
distributerji, ki niso več dovoljevali
predstav po znižani ceni in tako smo s
tem morali prenehati. Še več. Celo
cene vseh drugih vstopnic smo morali
zvišati, saj bi sicer ostali brez filmov.
Imamo pa kljub vsemu nekaj podob-
nega znova v načrtu.

Tudi za mlade smo imeli zaklju-
čene predstave, saj smo jim skušali
predstaviti na tak način čimveč mla-
dinskih in mladini primernih filmov.
Moram reči, da nam je to kar lepo
steklo, saj si je doslej na teh predsta-
vah ogledalo take filme blizu 11.000
obiskovalcev. Čez poletje je sicer to
sodelovanje s šolami in vrtci precej
zamrlo, sedaj pa ga zaradi program-
skih možnosti znova oživljamo.«

— Ob dnevu republike ste nas
presenetili s projekcijo filma Peklen-
ski stolp. Bo po združitvi več takšnih
presenečenj?

»Da. Že pred formalno združitvijo
sem pričel tesneje sodelovati s pro-
gramskim vodjo kino podjetja

O tem smo se pogovaijali z višil-
cem dolžnosti direktorja kino po-
djetja Triglav in njegovim program-
skim referentom Francem Miloši-
čem. *

» Preavsem dva razloga sta vplivala
na našo odločitev o združitvi,« je
dejal tovariš Milošič.

»Dosedanji direktor tovariš Stre-
kelj je odšel v pokoj in zelo težko bi
bilo najii človeka, ki bi ga zamenjal;
drugi rj/log pa je bila analiza poslo-
vanja rcultatov in razvojnega načr-
ta, ki> Mini ugotovili, da sami ne
moremn vee dalje. Dvorana in pro-
stori M> -krajno neustrezni, mi pa
zaradi mijhnega priliva finančnih
sredstev :nsmo kreditno sposobni.
Tako nam )c dosti preglavie povzro-
čalo že vaino vzdrževanje in na adap-
tacijo. k<q šele na graditev nove
dvorane nismo mogli niti pomisliti.
Zato ie kolektiv na eni svojih scj
sklenil, da zaprosi v skladu z določili
zakona o /druževanju podjetij z islim
delovnim procesom za združitev s
kino pikljetjem Ljubljana. Naša
prošnja )t- bila ugodno rešena že
januarja letos, le s pripombo. da vse
pravno uredimo glede prostorov, ki
jih zasciUrno. To nam je uspelo in
maja je ' il referendumozdružitvi. ki
je uspc! •• >raj 100-odstotno. Kcr pa
do ukklailitve programske in račun-
ske slu/be le ni moglo priti tako hitro,
smo na \ eč posvetovanjih sklenili. da
se po pioJhodnih pripravah, ki KO še
vedno v tcku, formalno združimo 1.
januarja prihodnje leto. Kaj nam
ponuja ta združitev? Bomo končno v
naši občini le dobili novo kino dvora-
no. ki si jo že tako želimo? Ta združi-
tev nam ponuja veliko več, kot smo
pričakovali. Z ustreznim dogovarja-
njem bomo skušali najti najustrez-
nejšo rešilev. Se vedno namreč ni
popolnoma jasno, ali bomo adapti-
rali obstoječo kino dvorano ali bomo
iskali možnost za zbiranje finančnih
sredstev, ki naj bi zagotovila gradnjo
novega kulturnega centra vključno z
novo kino dvorano. No, sami ne
vztrajamo izključno pri novogradnji,
saj bi najbrž lahko tudi z adaptacijo
dosedanje dobili v naši občini prav
zgledno dvorano. Če bi jo obnovili,
bi bili načrti napravljeni do konca
avgusta leta 1977, z deli, ki bi trajali
nekako devet mesecev, pa bi pričeli
verjetno oktobra istega leta. Poleg
tega pa nam ponuja zdruiitev tudi
idealno programsko rešitev, do ka-
tere sedaj ni moglo priti. Doslej smo
bili kot manjši kinematograf zaradi
ozkih pogledov tako distributerjev
kot nekakšne tradicije, ki se je vlekla
vsa leta našega delovanja, primorani
izbirati zgolj reprizni, in še to večji
del komercialni program. Pa smo
kljub te.nu — na svojo škodo —
uvrščali v svoj program tudi visokok-
valitetne filme manj znanih kinema-
tografij, kot so korejska, turška,
kubanska, egiptovska, pa tudi sovjet-
ske, poljske, češke, bolgarske in
druge. Kljub temu, da so bili filmi

Ljubljana in plod tega je bil prikaz
omenjenega filma. Imeli smo štiri
predstave in doživeli popoln uspeh.
Z novim letom bo takih možnosti
gotovo še več, ker bo po združitvi
prišlo do nove programske politike,
ki bo ob kvalitetnih reprizah tujih in
domačih filmov prinesla tudi pre-
mierne filme.«

S tem bomo torej tudi mi dobili
možnost, da se v našem kinu hitro
seznanjamo z novimi filmi, ne da bi

nam bilo treba čakati leto ali več na
izrabljeno kopijo. In upajmo, da bo
del entuziazma sedanjega osebja
kina Triglav ostal tudi po združitvi,
hkrati pa jim pri nadaljnjem delu
želinio čimveč uspehov.
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